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Protokół nr 4/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta 

 Rady Miasta Piły 

w dniu 12 grudnia 2024 w sali 229 B 

Urząd Miasta Piły 

czas trwania (14:00-14:45) 

 

Na posiedzeniu obecnych było 5 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy obecności 

radnych stanowią załącznik do protokołu. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powitała Panią Monikę 

Łukomską - Zastępcę Prezydenta Miasta Piły,  Pana Pawła Jarczaka – Zastępcę Prezydenta Miasta 

Piły, Panią Ewelinę Ślugajską - Skarbnik Gminy Piła,  Pana Romana Szarzyńskiego Sekretarza 

Gminy Piła, oraz dyrektorów jednostek organizacyjnych Urzędu Miasta. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe 

2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy VIII 

a IX sesją Rady Miasta Piły – druk 101. 

3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2024 r. do 30 listopada 2024 r. – druk nr 

116. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Piły na lata 2025 – 2040 - druk nr 99. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2025 

rok – druk nr 100. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia wykazu 

niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Piły na 2024 rok, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego. – druk nr 119. 

7. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły 

na 2025 rok. – druk nr 103. 

9. Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły – druk nr 107. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2025 rok – druk nr 105. 
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11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji 

stałych Rady Miasta Piły na 2025 rok – druk nr 104. 

12. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań – druk nr 102. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad  1. Sprawy regulaminowe – przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty bez zmian. 

 

Ad 2. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy VIII a 

IX sesją Rady Miasta Piły – druk 101. 

 

Informacja zostanie przedstawiona na sesji w dniu 17 grudnia.2024 r. 

 

Ad 3. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2024 r. do 30 listopada 2024 r. – druk nr 116. 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała czy do 

przesłanego sprawozdania radni mają  pytania i otworzyła dyskusję. 

Radna Zdzisława Karpińska zadała pytanie odnośnie punktu 37 – Bezpieczny Powiat, podpisane 

zarządzenie i umowa w sprawie rozgrywek dla dzieci i młodzieży z Ochotniczego Hufca Pracy w 

Próchnówku. Czy to dotyczy dzieci z Piły? Punkt 30 – sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika 

wieczystego przy ul. Królowej Jadwigi. Punkt 39 – Patronat w sprawie nauczania języka 

niemieckiego w Szkole Podstawowej nr 2 w Pile, podpisanie umowy z SAF Holland. W jakim 

zakresie jest umowa i czego dotyczy?  

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zadała pytanie odnośnie 

punktu 8, dotyczącego podpisania zarządzenia w sprawie powołania członków Pilskiej Rady 

Seniorów na nową kadencję. Czy cele statutowe są osiągane? 

Ewa Krupka – Zaręba, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zadała pytanie 

odnośnie punktu 9 – firma Jaeger Polska sp. z o.o. Jakie są plany spółki, jeśli chodzi o rozwój przy 

ul. Przemysłowej w Pile? 

Paweł Jarczak, Zastępca Prezydenta Miasta Piły zabrał głos i odpowiedział, że jeśli chodzi o punkt 

8, to ukonstytuowała się Pilska Rada Seniorów. W jej skład zostali powołani:  Pan Kazimierz Banach 
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- Przewodniczący ze Stowarzyszenia Pro Senior, Pani Iwona Kowal -zastępca Przewodniczącego z 

Polskiego Towarzystwa Turystyczno-Krajoznawczego, Pani Aldona Paga – sekretarz ze 

Stowarzyszenia Emerytów i Rencistów Starostwa Powiatowego, Pani Teresa Langner – członek z 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku, Leokadia Figurniak - Polski Związek Emerytów, Rencistów i 

Inwalidów, Stanisław Sorgowicki - Stowarzyszenie Internowanych, Represjonowanych, Zygmunt 

Jeliński - Związek Żołnierzy Wojska Polskiego, Tadeusz Dałkrzewicz - Stowarzyszenie 

Kombatantów Misji Pokojowych ONZ, Andrzej Dzwoniarek - Nadnotecki Uniwersytet Trzeciego 

Wieku, Grażyna Kalińska - Związek Inwalidów Wojennych RP i Jan Ficerman - Stowarzyszenie 

Seniorów Lotnictwa Wojskowego. Pilska Rada Seniorów funkcjonuje na naszym terenie, odbyły się 

wybory i to jest nowy skład zarządu. Rada opiniuje zarządzenia i uchwały. Punkt 37 – zarządzenie w 

sprawie przyznania dotacji na wsparcie realizacji zadania publicznego gminy w wysokości 65.000 zł, 

dla Stowarzyszenia Bezpieczny Powiat na „Wypoczynek bez używek” polegającego na organizacji 

turnieju rozgrywek w kręgle, łącznie z profilaktyką uzależnień, to jest dotacja dla Środowiskowego 

Hufca Pracy z Próchnówka, ale tam przebywają też dzieci z terenu Gminy Piła. 

 

Radna Zdzisława Karpińska zapytała, czy to jest placówka zamknięta? 

 

Paweł Jarczak, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedział, że to jest internat z możliwością 

noclegu. To nie jest placówka na zasadzie Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego.    

Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły zabrała głos i powiedziała, że punkt 29 

dotyczył spotkania z firmą Jaeger Polska sp. z o.o. z ul. Przemysłowej, która ma swoje tereny 

prywatne. Spółka chce prowadzić inwestycje i rozbudowywać w drobnym zakresie swoje 

przedsiębiorstwo. Rozmowy dotyczyły miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 

przesunięcia nieprzekraczalnej linii zabudowy i projektu z tym związanego. Spółka kilka lat temu  

wnioskowała o działkę gminną, niewielką, zmieniamy jej przeznaczenie z drogi wewnętrznej na 

przemysłową. 

 

Radna Maria Miler zapytała, czym się zajmuje ta spółka? 

 

Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedziała, że spółka jest właścicielem 

nieruchomości i zainteresowana jest planami zagospodarowania przestrzennego. 

 

Ewa Krupka – Zaręba, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała, czy 

rozmawiano na temat pojawiających się nowych ofert pracy? 
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Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedziała, że rozmowy dotyczyły 

wyłącznie planu zagospodarowania przestrzennego i projektu inwestycyjnego. Punkt 30 – działka 

zlokalizowana przy ul. Królowej Jadwigi. Sprzedajemy grunt na cele usługowe na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego. 

 

Radna Zdzisława Karpińska zapytała, w którym to jest miejscu? 

 

Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedziała, że są to dwa niewielkie 

pawilony, niedaleko Towarzystwa Ubezpieczeniowego i Szkoły Języków Obcych. 

 

Radna Zdzisława Karpińska zapytała, czy rozstrzygnął się problem ul. Królowej Jadwigi 18? 

 

Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedziała, że Wspólnota musi wystąpić 

do Sądu. Rozmawialiśmy, aby rozwikłać kwestię dojazdu. Wszystkie drogi wewnętrzne są na działce 

Spółdzielni. Spór jest możliwy do rozstrzygnięcia jedynie na drodze sądowej.   

Paweł Jarczak, Zastępca Prezydenta Miasta Piły odpowiedział, że jeśli chodzi o punkt 39 to Firma 

SAF Holland która ma udział kapitału niemieckiego, po raz kolejny przedłużyła umowę ze Szkołą 

Podstawową nr 2 na projekt dotyczący nauki języka niemieckiego. Tym razem do końca sierpnia 

2026 roku. Firma jest zainteresowana wsparciem pilskich uczniów w nauce języka niemieckiego.  

 

Radna Zdzisława Karpińska zapytała, czy część godzin wynika z ramówki? 

 

Paweł Jarczak, Zastępca Prezydenta Miasta Piły powiedział, że odpowiedzi udzieli dyrektor 

Sebastian Dzikowski na najbliższej sesji. 

Radna Maria Miler powiedziała, że dnia 26 listopada 2024 podpisano zarządzenie w sprawie układu 

wykonawczego budżetu miasta Piły na 2024 rok. Są w nim zmniejszenia w Polskim Ładzie na około 

18.000.000 – 20.000.000 zł.  W transporcie i w łączności zmniejszenie o 6.000.000 zł  - drogi gminne. 

Kultura fizyczna – 8.300.000 zł, 3.900.000 zł w przedszkolach. Z czego wynikają zmniejszenia? 

 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że układ wykonawczy jest niczym innym, 

jak realizacją uchwalonej uchwały, która została podjęta przez radnych na sesji 26 listopada 2024 r.. 

To nie są dodatkowe decyzje Prezydenta, to wynika wprost z uchwały Rady Miasta. Dotyczy to dróg 

- Motylewo – 6.000.000 zł., jest to tylko rozliczenie finansowe. Stadion żużlowy 8.325.000 zł. czyli 

mamy już łącznie 14.000.000 – 15.000.000 zł. 

 

Radna Maria Miler zapytała, co oznacza, ze było 14.000.000 zł, zmniejszono o 6.000.000 zł? 
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Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że jest to przesunięcie środków 

finansowych na płatność na rok 2025. Zadanie mieliśmy w roku 2024, a przesuwamy na rok 2025. 

 

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową Miasta Piły na lata 2025 – 2040 – druk nr 99. 

 

Radna Maria Miler powiedziała, że wydatki majątkowe na poziomie 62.200.000 zł są niższe w 2025 

roku niż zakładane w roku 2024. To są wydatki na programy, projekty i zadania związane z 

programami realizowanymi z udziałem środków zewnętrznych. Art 5 ust. 1 są wymienione  

możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych, oraz to, co może grozić ewentualnie w przypadku 

nieprzestrzegania dyscypliny finansowej. 

 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że art. 5 mówi o tym, jakie dochody, czy 

jakie wydatki bieżące i majątkowe mogą być finansowane środkami zewnętrznymi. Różnica polega 

na tym, że od roku 2022 do roku 2024 pozyskaliśmy min. Fundusze Norweskie, które już się 

skończyły. Do końca bieżącego roku rozliczamy środki z KPO, które również są wymienione w 

artykule piątym. Jesteśmy w tym momencie na etapie rozstrzygnięć procedur konkursowych 

realizowanych przez Urząd Marszałkowski w Poznaniu w formie Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych. Podpisaliśmy dwa potwierdzone wnioski, które uzyskały dodatkowe dofinansowanie. 

To jest ulica Kazimierza Wielkiego i ścieżki rowerowe w ramach  Aglomeracyjnego Systemu Dróg 

Rowerowych, Bioróżnorodność i Cyberbezpieczeństwo w MPU. Nie ma tych informacji w projekcie 

budżetu, ponieważ projekt budżetu był sporządzony według danych z września i października, 

stosowne zmiany dopiero będą dokonywane  najwcześniej w lutym po podpisaniu umów z Urzędem 

Marszałkowskim. Nie można porównywać rok do roku, ponieważ jedna perspektywa się kończy, 

druga się zaczyna. Mamy krótki przestój pomiędzy uzyskaniem finansowania i nowymi umowami. 

Sama procedura formalno-merytoryczna trwa na przykład od maja do listopada oceny formalnej. 

Zostaje nam około 6-7 miesięcy na takie proceduralne rozstrzygnięcia, aczkolwiek na przykład ul. 

Kazimierza Wielkiego robimy i dzięki temu będziemy w przyszłym roku mieć refundację. 

 

Radna Maria Miler zapytała, czy na lotnisko zaplanowano wydatki w kwocie 101.500.000 zł z 

budżetu? 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała Pani radnej Marii Miler, że wymienia ona 

wnioski składane do Polskiego Ładu na podstawie szacunkowych kosztorysów, a to przetarg 

nieograniczony decyduje o tym, jaka jest wartość ostateczna wykonawcza realizowanego 

przedsięwzięcia. I w jednym i w drugim przypadku firmy rywalizowały o nas. To oznacza, że w 
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dobrym momencie robiliśmy nabory przetargowe, ze firmy chciały ten projekt pozyskać. Realizacja 

inwestycji na lotnisku jest na pewno łatwiejsza, niż robienie dużych dróg ekspresowych. Proces 

realizacji łącznie ma się skończyć do roku 2026. Powinniśmy się cieszyć, że procedura przetargowa 

pokazała mniejsze koszty. Co jednoznacznie świadczy o tym, że musimy oddać część pieniędzy, które 

z Polskiego Ładu zabezpieczyliśmy, ponieważ procedura przetargowa okazała się tańsza. I teraz 

mamy 72.000.000 zł na realizację obydwu przedsięwzięć. 

 

Radna Maria Miler zapytała, czy mieliśmy do wykorzystania kwotę 101.000.000 zł, a 

wykorzystaliśmy w ramach procedur przetargowych 2.000.000 – 3.000.000 zł, a nie 38.000.000 zł? 

 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że nie mieliśmy możliwości wykorzystania, 

tylko na podstawie szacunku zgłosiliśmy dwa projekty na kwotę około 100.000.000 zł,  Na taką kwotę 

opiewał kosztorys. Natomiast procedura przetargowa i wykonawstwo pokazuje nam, że koszt 

budowy dwóch odcinków jest tańszy, więc nie mamy prawa do tego, żeby wziąć pieniądze z 

Polskiego Ładu na coś, na co nie mamy inwestycji. 

 

Radna Maria Miler zapytała, czemu jest taka duża różnica 40.000.000 zł? 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta odpowiedziała, że trzeba 

się cieszyć w tej sytuacji? 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że był taki moment w czasie pandemii, w 

którym ceny stali, ceny materiałów, bardzo wzrosły. Cieszymy się, jak się mieścimy w kwotach 

przetargowych. Co do zasady, nie można wybudować i zabezpieczać środków większych. 

Przedsiębiorca może sprawdzić w WPF-ie i w uchwale budżetowej ile mamy pieniędzy 

zabezpieczonych. Pani skarbnik powiedziała, że chciałaby złożyć autopoprawki do projektu budżetu 

i do WPF-u. Jest to jest wynik wniosku, który złożył ksiądz proboszcz z Kościoła Świętej Rodziny, 

który wykonuje prace związane z elewacją Kościoła, dodatkowymi ornamentami i zdobieniami. 

Problem pojawił się w związku z tym, że zadanie musiało być zrealizowane do końca roku, aby 

otrzymał finansowanie, a wykonawca, który realizuje, niestety jednak dużą część robót zrobił, ale 

brakuje. My jako instytucja przekazująca środki nie możemy jakby zapłacić za chociażby niewielką 

część. Od kilku dni zastanawiamy się w jakiej formule to zrobić, ponieważ to nie jest taka prosta 

sprawa, to jest forma dotacji Polski Ład, więc napisaliśmy o przesunięcie środków. Promesę mamy 

do maja lub do czerwca przyszłego roku, o wyrażenie zgody na zmianę harmonogramu. Dostaliśmy 

teraz zgodę na zmianę, no i w związku z tym musimy dokonać korekt przysunięcia tego zadania z 

roku bieżącego. Konsekwencją takiej decyzji i konieczności zachowania ciągłości tej inwestycji, 
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będzie wprowadzenie na sesję budżetową uchwałę merytoryczną, czyli uchwały oświatowej o 

udzieleniu dotacji dla Kościoła Świętej Rodziny w kwocie 510.000 zł. w ślad za tym musi być 

uchwała o zmianie budżetu na rok 2024, w ślad za tym pójdzie autopoprawka do projektu WPF-u, to 

musi być wpisane do Wieloletniej Prognozy Finansowej i autopoprawka, która będzie wprowadzała 

tą zmianę do projektu budżetu, czyli jedna zmiana spowodowała bardzo dużo zmian i tylko o ile to 

dotyczy jednej zmiany, to  jest bardzo dużo różnych załączników. Nie zmieniamy wielkości deficytu, 

czekamy, aż radca prawny podpisze dokumenty. Będzie też jedna autokorekta związana z rezerwą. 

Musimy dokapitalizować MZK nieco większą kwotą. Jest to  wynik konsultacji i umowy podpisanej 

z NFOŚiGW o dofinansowanie zakupu autobusów wodorowych i elektrycznych w ramach nowego 

projektu. 

 

Radna Maria Miler zapytała, czy 500.000 zł. było z Programu Ochrony Zabytków? 

 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że z Programu Ochrony Zabytków, z  

Polskiego Ładu, dodatkowo przy wsparciu środków z budżetu Gminy Piła. Parafia nie wykładała 

pieniędzy z kapitału własnego.  Natomiast my nawet środki własne nie możemy wypłacić w tym roku, 

ponieważ umowa była jednoroczna, z możliwością finansowania jednorazowego. Trwają obecnie 

rozliczenia projektu, który się nie skończył, Mamy 3 ważne promesy do czerwca przyszłego roku. 

 

Ad  5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 

rok – druk nr 100. 

 

Zagadnienie zostało omówione na komisji budżetowej. 

 

Ad 6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie ustalenia wykazu 

niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Piły na 2024 rok, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego – druk nr 119. 

 

Projekt uchwały w imieniu Pani Prezydent przedstawiła Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła. 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poprosiła Panią skarbnik  

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Ewelina Ślugajska, Skarbnik Gminy Piła powiedziała, że projekt uchwały dotyczy tylko jednego 

zadania, które jest związane ze scaleniem i podzieleniem nieruchomości położonej w rejonie ul. 

Zamiejskiej i ul. Wiśniowej. Jesteśmy już właściwie na ostatnim etapie realizacji przedsięwzięcia. 

Ono było realizowane w trzech etapach. Pierwszy etap został zrealizowany wcześniej, drugi etap 

teraz się kończy i pozostał nam trzeci etap. Zadanie dosyć trudne. Niewiele samorządów podejmuje 
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się tego przedsięwzięcia. Nam się udało, atrakcyjne tereny i miejsca, które mogą przekonać 

mieszkańców do pozostania w Pile. W związku z tym zachodzi konieczność wprowadzenia tego 

wykazu wydatków niewygasających. Wszystkie formalno-prawne elementy zostały spełnione. 

Zadanie realizowane za dosyć niewielką kwotę bo 29.000 zł.  

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała, czy są jakieś 

pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zamknęła dyskusję w 

związku z brakiem pytań i poprosiła o przygotowanie głosowania dla Komisji Budżetu i Rozwoju 

Miasta. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO 

SIĘ    (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

Paweł Jarczak, Zastępca Prezydenta Miasta Piły poprosił o zmianę porządku obrad, aby w 

pierwszej kolejności zająć się punktem: Wolne głosy i informacje, ponieważ pozostałe punkty to 

sprawy wewnętrzne komisji. 

 

Ad  7. Wolne głosy i informacje. 

 

Monika Łukomska, Zastępca Prezydenta Miasta Piły zabrała głos i powiedziała, że 

zaprezentowany będzie nowy teren pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną. Teren ul. Wałeckiej 

za Cmentarzem Komunalnym. 

 

Ad  8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły 

na 2025 rok – druk nr 103. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta Piły. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poprosiła Panią  

Przewodniczącą o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Maria Kubica, Przewodnicząca Rady Miasta Piły powiedziała, że rokrocznie w grudniu 



9 

przyjmowany jest plan pracy Rady Miasta Piły na następny rok i zostały uwzględnione sugestie 

radnych, aby w sierpniu była sesja Rady Miasta Piły. Tym sposobem może uda się uniknąć 

dodatkowych sesji. W sezonie letnim, musi się odbyć sesja, ponieważ sprawy by czekały, co 

spowodowało by konieczność zwołania sesji dodatkowej. Jest to sprawdzony model funkcjonujący 

od wielu kadencji. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała, czy są jakieś 

pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zamknęła dyskusję w 

związku z brakiem pytań poprosiła o przygotowanie głosowania dla Komisji Budżetu i Rozwoju 

Miasta. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO 

SIĘ    (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad  9. Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły – druk nr 107. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powiedziała, że 

sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zostało opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej, aby każdy miał możliwość zapoznania się z nim. Komisja zrealizowała 

założony plan pracy. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała, czy są jakieś 

pytania do sprawozdania z pracy komisji. 

 

Radni nie zadawali pytań. 

 

Ad  10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2025 rok – druk nr 105. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zapytała, czy radni 

zapoznali się z planem pracy Komisji Rewizyjnej na przyszły rok i czy jakaś kwestia wymaga 

dodatkowego wyjaśnienia. 
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Radni nie zadawali pytań. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta zamknęła dyskusję w 

związku z brakiem pytań poprosiła o przygotowanie głosowania dla Komisji Budżetu i Rozwoju 

Miasta. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO 

SIĘ    (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad 11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji 

stałych Rady Miasta Piły na 2025 rok – druk nr 104. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powiedziała, że każda z 

komisji miała zaprezentować taki plan. Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta przedłożyła plan pracy 

do Biura Rady Miasta, podobnie jak Komisja Gospodarki Miejskiej i Komisja Spraw Społecznych.  

Pani Przewodnicząca przypomniała, że w przyszłym roku będą organizowane komisje wyjazdowe. 

Kto będzie mógł to może w nich uczestniczyć. 

 

Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poprosiła o przygotowanie 

głosowania dla Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta - wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO 

SIĘ    (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (1) 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad  12. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań – druk nr 102. 

 

Ten punkt porządku obrad komisji zostanie omówiony na sesji w dniu 17.12.2024 r. 

 

Ad  13. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wioletta Stalęga, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Rozwoju Miasta zamknęła posiedzenie komisji. 
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    Protokół sporządził:                                       Przewodnicząca Komisji Budżetu 

                i  Rozwoju Miasta   

 /-/   Krzysztof Bielka      /-/ Wioletta Stalęga       

          

         

Protokół podpisali: 

 

 

 

 

Lp. 

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis 

1. Ewa Krupka - Zaręba  

2. Zdzisława Karpińska  

3. Maria Miler  

4. Magdalena Pabich  

5. Lucjan Szutkowski  

 

 

                                                    

 

 


